
                   Zápis z jednání školské rady ze dne 12.10. 2006

Den:  12.10. 2006                                                            Místo jednání: Želešice

Přítomni: Ing.Stejskal, Ing.Mateašák, Mgr.Šmerda, Mgr.Motlová, Bc.Hladík
               

Omluveni: p.Kvarda – nemoc

Program jednání:  1. Uvítání členů ŠR                                                          
                             2. Schválení Výroční zprávy školy za šk. rok 2005/2006
                             3. Seznámení s plánem Autoevaluace školy
                             4. Informace o akcích na 1.pololetí školního roku
                             5. Diskuze
                             6. Usnesení
                             7. Závěr

1) Zahájení jednání a uvítání členů ŠR provedla Mgr.Motlová k a celé jednání také řídila.

2) Byla předložena a schválena Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 
2005/2006 a byla přijata bez výhrad.

  

      3)  Mgr.Motlová seznámila členy rady s plánem Autoevaluace školy na nastávající školní 
           rok. Seznámila členy o projektu CERMAT, ve kterém je škola zapojena již několik let. 
           Jako novinku letos zvolilo vedení školy testy hodnocení projektu Kalibro.

       4) Mgr..Motlová předložila seznam akcí školy na 1.čtvrtletí školního roku  
           21.- 23.9.   Victoria Regia
           20.09.        MSV
           26.09.        Okrasní finále - kopaná
           05. – 08.10. Flora Olomouc
           03.11.           Gaudeamus   
           02.11.          Výchova k rodičovství - přednáška 
          07.-08.11.    Veletrh SŠ Břeclav
           08.11.          Veletrh SŠ Žďár 
          10.11.           Brněnská růže
          23.11.           Cukrářská soutěž
         24.-25.11.      Veletrh SŠ Brno    



5) Nebyl podán příspěvek do diskuze.

Usnesení: 
        6)      1. Školská rada na svém jednání schválila :
                 a) Výroční zprávu o činnosti školy
                 2. Školská rada vzala na vědomí informaci o akcích na 1.čtvrtletí šk. roku.

      Přítomno 5 členů: 5 pro, 0 proti. Usnesení bylo schváleno jednoznačně.

7) Jednání ukončila Mgr.Motlová.

Zapsala: Mgr.Iveta Motlová


